AWARD CITATION

Surname, name and middle name SHULEPOV ALEKSANDER ALEKSEEVICH

Rank Guards Sergeant

Sniper of the the 1st rifle battalion, 181 guards rifle regiment, 61 Guards rifle "Slavyansk" Red Banner division, 37 Army, 3 Ukrainian front. Position and unit

is recommended for order "GLORY II CLASS"

Birth year 1. 1924

Nationality 2. Russian

In Red Army service since 12.08.1942 3.

Party membership 4. None party member

Participation in the civil war and later in defence of USSR, in Patriotic war 5.

10 June 1945

3 Ukrainian front since 28.03.1944

Wounds and contusions 6. None

Previous awards 7.

Medal "For Bravery" decree #14 on 15.04.1944 by 181 Guards rifle regiment; order "Glory III class" decree #037 on 07.06.1944 by 61 Guards rifle

division.

Drafted by which induction station Tuganskij district military commissariat. 8.

Awardee's and his family permanent 9. intentionally obscured

home address

I. Brief and specific description of the personal feat or merits

Comrade SHULEPOV volunteered to participate in a scouting reconnaissance operation on the night of 06 June 1944 near the village Leuntea, Moldavian Soviet Socialist republic. Being part of the covering squad on the right flank, after the attack commenced, comrade SHULEPOV swiftly advanced and rushed into the German trenches. His submachine-gun fire met the German soldiers, who were running away from our surprise attack on the left flank.

Acting calmly and decisively, comrade SHULEPOV eliminated 15 German troops in this engagement. Then he assisted in capturing an enemy prisoner.

When our prisoner capture group was withdrawing, he provided covering fire and ensured their return happened without casualties.

He was the last to leave the battlefield in this engagement.

He deserves order "GLORY II CLASS".

Commander of 181 guards rifle regiment

Lt. Colonel signature

/ZHUKOV/



II. Conclusion of the superiors

He deserves order "GLORY II CLASS".

Commander of 61 Guards rifle "Slavyansk" Red Banner division Guards Mj. General signature /LOZANOVICH/

23 June 1944

III. Conclusion of Army Military Council

He deserves order "GLORY II CLASS".

Commander of 66 rifle corps

Guards Mj. General signature /KUPRYANOV/

30 June 1944

IV. Conclusion of the Front Military Council

V. Conclusion of the award commission

VI. Award record

Awarded with order "GLORY II CLASS". by the decree # 0127/n issued by 37 Army on 21 July 1944.

Head of the 2nd section of personnel department of 37 Army Captain of army service corps signature /SHKONDIN/



НАГРАЛНОИ ЛИСТ

AMMINA, MMA W OTTECTRO. MYJEHOB AJEKCAHIP AJEKCEEBNY.

оенное звание. Газрини сес жант.

олжность, часть. Снаипер I стрелкового батальона 181 Гварденского трел кового пол m , 61 Гварденской стрел ковои Славанской Краск снамен ой дивизии, 37 Армии, 3 Украинского фронта.

Представлен к награде ордену СЛАВЫ II степени.

Год рождения. 1924 2. Национальность. Русскии. С какого времени состоит в Краснои Армии. С 12.08.49 года.

Партииность. Беспартииным.

Партиность. Веспартиный.
Участие в болх. С 28.03.44 года З Украинский фронт.
Ранения и контурии. Ранении не личет.
Чем ранее награжден. Награжден медалью "34 ОГВАГУ", приказ 181 гсп
пм. 14 н от 15.04.44 года, орденом СЛАВЫ 111 степени, приказ 61 гссия
от 7.06.44 г. пм. 037 н.
Каким РВК призван. Туганским РВК Ногосионоской соласти.
Постоянный домашний адрес.

Место рождения.Там же.

раткое, конкретное маложение личного обевого полямия или заслуг.

жов. HУЛЕПОВ дооровольно вызвался участвовать в разведие в ночь « на 6.06.44 года в рамоне села Леонтина Молдавском ССР. Булучи в пра ои прикрывающем группе, ток. ШУЛЕПОВ при начале этаки стремотельно орвался в немециме траншем и встретил огнем своего автомата бегущих емецких солдаг, спасавшихся от неожиданного нападения нашем левои руппы прикрытия.

Деиствуя кладескровно и решительно тов. ШУЛЕПОВ уничтожил в том обо до 15 немецких солдет и этим содействовал захвату "езька".

При отходе группы заквата с иленным прикрывал ее своим огнем и оеспечил отхол без потерь.

Сам оставил поле бол последний.

Доброны награждения орденом СЛАВЫ II степени.

Комендио полке. Гардии поппол ковник

8.06.44 rou

18 01040 BY

(ABPAMOB)

3 akmorenne Connectionelle Haranomenol	
Locinoun np edemabulary & up a bumes bour found newyode - under	ex
Label heinenu.	/
Rocciaudy, 6/26. cinp. Coulf Kp a course dut	uge
18 сион 1944гови	chi
"Is many 1 gyyrobu)	
Достоин правительственной награды ордена «СЛАВН ВТОРОЛ СТЕПЕНИ»	
и оманния во отрелнового корпуса Гвардии Генерал-маи ор -	B
" WHE 1044 POTS	
Tare ,	
UNION WENCOPT	
The state of the s	
The Later will be considered to the constant of the consequence of the	
Приказом Войскам 37 Армии № 0127/Н от 21.7. на гражден орденом СЛАВА ВТОРОТ СТЕПЕНИ.	141
HAMAJISHUR 2 OTJEJEHNA OR 37 APMAN AROHJUH/.	
USON HA	
and the state of t	
The state of the s	
The state of the s	